



Consulate General of Pakistan, Jeddah
Tender Notice



The Consulate General of Pakistan, Jeddah, intends to construct its new Chancery/Office building at Jeddah. Interested experienced, well reputed, registered construction firms meeting the following criterion may submit their bids:

- i. Name and address of the firm with telephone and fax numbers, organizational set-up and date of establishment of the firm;
 - ii. Details of experience in related projects and work in hand for the last ten years;
 - iii. Details of in house capabilities, resources and registration with local building regulatory authorities;
 - iv. No. of Architects / Engineers employed along with Bio-data and related experience;
 - v. Financial stability (Financial statement for the past 5 years);
 - vi. Has necessary registrations to perform the required services related to building on diplomatic premises;
 - vii. Does not have a history of being involved in any dispute or litigation proceedings;
 - viii. Offers multi-disciplinary in-house services including architecture, engineering and quality surveying;
 - ix. Any other information in support of their firm.
2. The firms may submit their technical and financial bids separately in sealed envelopes to undertake the project. Bidding documents containing detailed drawings, Bill of Quantities (BoQs) and other relevant details of the project can be obtained from the Consulate General of Pakistan, Jeddah from date of advertisement to **12th June 2024** between 1300 to 1600 hours. The cost of bidding documents is SAR 2,000/- non-refundable to be paid at the time of receiving the bid documents.
3. Sealed bids must reach the office by **Sunday 23rd June 2024 at 1100 hours** and **will be opened on the same day at 1130 hours** in the presence of all bidders or their authorized representatives. This advertisement is also available on the Ministry of Foreign Affairs, Islamabad, website mofa.gov.pk , Consulate General's website <https://parepjeddah.org> and PPRA website at www.ppra.org.pk
4. The Consulate General reserves the rights to accept or reject any or all applications without giving any reason whatsoever and without any financial and legal liability/responsibility.

Head of Chancery
Consulate General of Pakistan, Jeddah
P.O. Box No.182, JEDDAH-21411
Contact No. 012-6692371

9 cgp 155 - 236 . G



القنصلية العامة الباكستانية بجدة

إشعار العطاء

تعترم القنصلية العامة الباكستانية في جدة إنشاء مقر للقنصلية في جدة. يمكن لشركات المقاولات الراغبة وذات الخبرة والسمعة العالية و المسجلة التي تتوافق المعايير التالية ان تقدم عروضها/ عطاءاتها:

- i. اسم وعنوان الشركة مع أرقام الهواتف والفاكس والتكوين التنظيمي للشركة وتاريخ تأسيسها.
- ii. تفاصيل الخبرة في المشاريع ذات الصلة والعمل الجاري على مدى السنوات العشر الماضية.
- iii. تفاصيل القدرات والموارد الداخلية والتسجيل لدى السلطات التنظيمية المحلية للبناء.
- iv. عدد المهندسين المعماريين / المهندسين الموظفين مع البيانات الشخصية والخبرة ذات الصلة؛
- v. الاستقرار المالي (البيانات المالية للسنوات الخمس الماضية) ؛
- vi. أن يكون لديه التراخيص/ تسجيلات اللازمة لأداء الخدمات المطلوبة المتعلقة بالبناء في المباني الدبلوماسية ؛
- vii. ألا يكون متورطا او له تاريخ في المشاركة في أي نزاع أو إجراءات قضائية؛
- viii. أن يقدم خدمات متعددة التخصصات داخل الشركة بما في ذلك الهندسة المعمارية والهندسة وتقييم الجودة.
- ix. أي معلومات أخرى تدعم شركتهم.

2. يمكن للشركات تقديم عروضها/ عطاءاتها الفنية والمالية لإنجاز المشروع في ظرف مختوم بشكل منفصل.

يمكن الحصول على وثائق العطاء التي تحتوي على الرسومات التفصيلية وجداول/ فواتير الكميات (BoQs) والتفاصيل الأخرى ذات الصلة بالمشروع من القنصلية العامة لباكستان بجدة **من تاريخ الاعلان وحتى 2024/06/12م الموافق 1445/12/06هـ** بين الساعة 1300 و1600. تبلغ تكلفة وثائق العطاءات 2000 ريال سعودي غير قابلة للاسترداد ويجب دفعها عند استلام وثائق العطاءات.

3. يجب أن تصل العروض المختومة إلى المكتب بحلول **يوم الأحد 2024/06/23م الموافق 1445/12/17هـ في تمام الساعة 1100 صباحا وستتم فتحها في نفس اليوم في تمام الساعة 1130 صباحا** بحضور جميع المتقدمين أو ممثليهم المعتمدين. هذا الإعلان متاح أيضا على موقع وزارة الشؤون الخارجية في إسلام آباد mofa.gov.pk وعلى موقع القنصلية العامة <https://parepjeddah.org> وعلى موقع PPRa www.ppra.org.pk

4. تحتفظ القنصلية العامة بحق قبول أو رفض أي طلب أو جميع الطلبات دون إبداء أي سبب على الإطلاق ومن دون أية مسؤولية مالية أو قانونية.

رئيس المكاتب

القنصلية العامة لباكستان بجدة

ص.ب رقم 182 جدة-21411

رقم الهاتف 012-6692371



Consulate General of Pakistan, Jeddah Tender Notice



The Consulate General of Pakistan, Jeddah, intends to construct its new Chancery/Office building at Jeddah. Interested experienced, well reputed, registered construction firms meeting the following criterion may submit their bids:

- i. Name and address of the firm with telephone and fax numbers, organizational set-up and date of establishment of the firm;
- ii. Details of experience in related projects and work in hand for the last ten years;
- iii. Details of in house capabilities, resources and registration with local building regulatory authorities;
- iv. No. of Architects/ Engineers employed along with Bio-data and related experience;
- v. Financial stability (Financial statement for the past 5 years);
- vi. Has necessary registrations to perform the required services related to building on diplomatic premises;
- vii. Does not have a history of being involved in any dispute or litigation proceedings;
- viii. Offers multi-disciplinary in-house services including architecture, engineering and quality surveying;
- ix. Any other information in support of their firm.

2. The firms may submit their technical and financial bids separately in sealed envelopes to undertake the project. Bidding documents containing detailed drawings, Bill of Quantities (BoQs) and other relevant details of the project can be obtained from the Consulate General of Pakistan, Jeddah from date of advertisement to **12th June 2024** between 1300 to 1600 hours. The cost of bidding documents is SAR 2,000/- non-refundable to be paid at the time of receiving the bid documents.

3. Sealed bids must reach the office by **Sunday 23rd June 2024 at 1100 hours** and **will be opened on the same day at 1130 hours** in the presence of all bidders or their authorized representatives. This advertisement is also available on the Ministry of Foreign Affairs, Islamabad, website mofa.gov.pk, Consulate General's website <https://parepjeddah.org> and PPRA website at www.ppra.org.pk

4. The Consulate General reserves the rights to accept or reject any or all applications without giving any reason whatsoever and without any financial and legal liability/responsibility.

Head of Chancery
Consulate General of Pakistan, Jeddah
P.O. Box No.182, JEDDAH-21411
Contact No. 012-6692371



القنصلية العامة لباكستان بجدة



إشعار عطاء

تعترزم القنصلية العامة الباكستانية في جدة إنشاء مقر للقنصلية في جدة . يمكن لشركات المقاولات الراغبة وذات الخبرة والسمعة العالية والمسجلة التي تتوافق المعايير التالية ان تقدم عروضها/ عطاءاتها:

- اسم وعنوان الشركة مع أرقام الهواتف والفاكس والتكوين التنظيمي للشركة وتاريخ تأسيسها .
- تفاصيل الخبرة في المشاريع ذات الصلة والعمل الجاري على مدى السنوات العشر الماضية .
- تفاصيل القدرات والموارد الداخلية والتسجيل لدى السلطات التنظيمية المحلية للبناء .
- عدد المهندسين المعماريين / المهندسين الموظفين مع البيانات الشخصية والخبرة ذات الصلة .
- الاستقرار المالي (البيانات المالية للسنوات الخمس الماضية) .
- أن يكون لديه التراخيص/ تسجيلات اللازمة لأداء الخدمات المطلوبة المتعلقة بالبناء في المباني الدبلوماسية .
- ألا يكون متورطاً او له تاريخ في المشاركة في أي نزاع أو إجراءات قضائية .
- أن يقدم خدمات متعددة التخصصات داخل الشركة بما في ذلك الهندسة المعمارية والهندسة وتقييم الجودة .
- أي معلومات أخرى تدعم شركتهم .

٢ . يمكن للشركات تقديم عروضها/ عطاءاتها الفنية والمالية لإنجاز المشروع في ظرف مختوم بشكل منفصل . يمكن الحصول على وثائق العطاء التي تحتوي على الرسومات التفصيلية وجداول/ فواتير الكميات (BoQs) والتفاصيل الأخرى ذات الصلة بالمشروع من القنصلية العامة لباكستان بجدة من تاريخ الاعلان وحتى ٢٠٢٤/٠٦/١٢م الموافق ١٤٤٥/١٢/٠٦ هـ بين الساعة ١٣:٠٠ و ١٦:٠٠ . تبلغ تكلفة وثائق العطاءات ٢٠٠٠ ريال سعودي غير قابلة للاسترداد ويجب دفعها عند استلام وثائق العطاءات .

٣ - يجب أن تصل العروض المختومة إلى المكتب بحلول يوم الأحد ٢٠٢٤/٠٦/٢٣م الموافق ١٤٤٥/١٢/١٧ هـ في تمام الساعة ١١:٠٠ صباحاً وستتم فتحها في نفس اليوم في تمام الساعة ١١:٣٠ صباحاً بحضور جميع المتقدمين أو ممثلهم المعتمدين . هذا الإعلان متاح أيضاً على موقع وزارة الشؤون الخارجية في إسلام آباد mofa.gov.pk وعلى موقع القنصلية العامة <https://parepjeddah.org> وعلى موقع www.ppra.org.pk PPRA .

٤ . تحتفظ القنصلية العامة بحق قبول أو رفض أي طلب أو جميع الطلبات دون إبداء أي سبب على الإطلاق ومن دون أية مسؤولية مالية أو قانونية .

رئيس المكاتب

القنصلية العامة لباكستان بجدة

ص.ب رقم ١٨٢ جدة - ٢١٤١١ رقم الهاتف ٦٦٩٢٣٧١ - ٠١٢